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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 6/2018      § 72-85 
 

Tid: Tisdagen den 19 juni 2018  kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler Älvsjö, Rum Stockholm/London 

 

Justerat : 2018-06-19 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Johan Kovaniemi (S) Tjänstgörande ersättare 

Andrea Irving (MP) Tjänstgörande ersättare 

Bwar Mert (V) Tjänstgörande ersättare  

Andreas Berglöf (M) Tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Thomas Forre (Vision)  

Linda Runcrantz (kommunal) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Jenny Schöldin (S) 

Ingela Edlund (S) 
Mariana Moreira Duarte (MP) 

Billy Östh (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Daniel Gustafsson (MP) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Ärenden med personalrepresentation 
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§ 72 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 73 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av protokoll nr 5 från nämndens sammanträde 22 maj 

2018 som justerats 24 maj 2018 

 

 

§ 74 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

Ordföranden Alexander Lindholm (S) utses att justera dagens protokoll tillsammans med vice 

ordföranden Bo Sundin (M). Som justeringsdag utses 19 juni 2018. 

 

 

§ 75 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 
 

Beslut fattade enligt delegation  

 

 

 
 
 
 
 
 
§ 76 
Övriga anmälningsärenden 
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A. Medborgarhuset – lägesrapport, anmälningsärende. Dnr 08.03.01/1289/2016 

B. Anläggande av Järvafältets utomhusbad – lägesrapport. Dnr 411/193/2014 

C. Protokoll från FH rådets sammanträde 16 maj samt protokoll från 

gemensamt studiebesök för idrottsnämndens och fastighetsnämndens den 14 

maj. Dnr 01.03/272/2018 

D. Gubbängens skridsko- och bandyhall, lägesrapport, anmälningsärende. Dnr 

08.01.01/1411/2015 

E. Spånga ispist, slutrapport, anmälningsärende. Dnr 08.03.01/626/20147 

F. Bredängsbadets slutrapport. Dnr 324/192/2014 

G. Gubbängen, ispist, slutrapport, anmälningsärende. Dnr 08.03.01/364/2018 

 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

 

§ 77 
Månadsrapport maj 2018 
Dnr 01.02/220/2018 

 

 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Idrottsnämnden godkänner  

 

Ärendet 

 
Förvaltningens månadsprognos per mars grundar sig på bokslut 2017, tertialrapport 1, kända 

förändringar och utfall till och med maj.  

 

Ett nettoöverskott om 7,6 mnkr redovisas inom driftbudgeten och avser lägre 

självkostnadshyror till fastighetsnämnden jämfört med vad som ingår i budget. Årsprognosen 

inrymmer osäkerhet främst avseende intäktsutvecklingen under året samt på vad återtagandet 

av driften av Högdalens sim- och idrottshall kommer få för effekt på intäkter och kostnader. 

Prognosen för simhallsintäkter är sänkt jämfört med budget, vilket baseras på utfall januari – 

maj samt på planerad renovering av Högdalens sim- och idrottshall under hösten, som innebär 

att varken bad, gym- eller gruppträning kommer att kunna bedrivas under planerad renovering 

från och med andra halvåret 2018. 
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Nämndens budget för investeringar uppgår till totalt 52,3 mnkr 2018. I samband med 

tertialrapport 1 begärde nämnden därutöver budgetjustering om totalt 3,4 mnkr. Ingen 

nettoavvikelse beräknas i nuläget för utgifter.  

 
 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Bwar Mert (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

§ 78 

Lägesrapport – utredning borsttvätt för båtar 
Dnr 09.02/447/2018 

 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar: 

 

Godkänna lägesrapporten 

 

Ärendet 
Den enskilt största och mest allvarliga miljörisken kopplad till båtverksamhet är läckage av 

metaller och andra miljögifter till mark, vatten och bottensediment från båtbottenfärg 

innehållande biocider. Båtbottenfärger används för att förhindra påväxt på skrovet. För 

sötvatten finns inga godkända bottenfärger innehållande biocider. Miljöförvaltningen arbetar 

därför för att båtar målade med biocidfärg ska saneras innan 2020. Utfasning av 

användningen av biocidfärger pågår och färgerna ersätts successivt av mekaniska metoder för 

att hålla båtbotten ren från påväxt.  

 

En viktig del i att underlätta för en smidig övergång från biocidfärg till mekanisk rengöring är 

att skapa en rationell och effektiv infrastruktur för mekanisk rengöring, däribland anläggning 

av sjöförlagda borsttvättar. Det finns ännu ingen sjöförlagd borsttvätt inom Stockholms stads 

gränser. Miljöförvaltningen och idrottsförvaltningen har i uppdrag i KFs budget för 2017 och 

2018 att utreda förutsättningarna för att anlägga en borsttvätt i Mälaren. Idrottsförvaltningens 

ambition är att i samråd med miljöförvaltningen färdigställa ett komplett underlag för att 

anlägga en tekniskt och ekonomiskt hållbar borsttvättanläggning. 
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Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Bwar Mert(V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

§ 79 

Anläggande av konstgräs och konstfryst ispist på Bäverdalens 
bollplan – Inriktnings och genomförandebeslut                                          
Dnr 08.03.01/160/2018. 

 

BESLUT 

 
1. Idrottsnämnden godkänner förslag till genomförande av utveckling av Bäverdalens BP till 

en total investeringsutgift om 18 mnkr (inklusive bidrag från Boverket om 9 mnkr), som 

idrottsnämnden beställer av fastighetsnämnden för utförande. 

 

2. Idrottsnämnden godkänner en tillkommande bedömd hyreskostnad om cirka 633 tkr år 1.  

Ärendet 
 

Ett av stadens fokusområden gällande att rikta stadens investeringar och resurser är Rågsved. 

Idrottsförvaltningen har därför som ett led i detta gett fastighetskontoret i uppdrag att 

projektera för anläggande av en konstgräsfotbollsplan inklusive en kylpist för vinteridrott med 

mera på Bäverdalens bollplan. Åtgärderna ska utföras under hösten 2018 och våren 2019.  

 

Investeringsutgiften för projektet uppgår till cirka 18 mnkr totalt, varav 9 mnkr är 

medfinansiering från Boverket. Resterande del av investeringen om 9 mnkr är tänkt att 

finansieras med medel för trygghetsskapande åtgärder enligt begärd budgetjustering i 

samband med tertialrapport 1 2018. Utöver självkostnadshyran till fastighetsnämnden innebär 

investeringen 0,9 mnkr i ökade årliga nettokostnader samt utgifter för inköp av 

verksamhetsanknutna inventarier och skötselmaskiner med cirka 1,3 mnkr för 

idrottsnämnden. 
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Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Bwar Mert (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 
 

§ 80 

Anläggande av konstgräs på Kälvesta bollplan - inriktningsbeslut                                   
Dnr 08.03.01/163/2018 

 

BESLUT 
 
1. Idrottsnämnden godkänner förslag till inriktnings- och genomförandebeslut av projekt 

anläggande av konstgräs på Kälvesta bollplan, till en investeringsutgift om 10 mnkr och 

investeringsinkomst om 5,0 mnkr.  

 

2. Idrottsnämnden godkänner en tillkommande bedömd hyreskostnad om cirka 350 tkr år 1.  

 

Ärendet 
 

Idrottsförvaltningen har gett i uppdrag åt fastighetskontoret att projektera och ta fram 

förfrågningsunderlag inför anläggande av en konstgräsfotbollsplan på Kälvesta BP. 

Åtgärderna ska utföras under hösten 2018 och våren 2019. Investeringsutgiften för projektet 

uppgår till sammantaget cirka 10 mnkr, varav 5 mnkr är medfinansiering från Boverket. 

Fastighetskontoret har också ansökt om medel om 5 mnkr från stadens trygghetsmedel. 

Därutöver tillkommer utgifter för inköp av verksamhetsanknutna inventarier med cirka 0,2 

mnkr. Intäkter för planhyror beräknas uppgå till cirka 0,1 mnkr per år. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 
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Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Bwar Mert (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

§ 81 

Ishall på Kärrtorps IP - Svar på skrivelse från Bo Sundin m.fl. (M), 
Daniel Fava (L), Mikael Valier (KD), Mathias Mellgren (C) och 
Hammarby IF Ishockey 
Dnr 02.06.01.06/290 och 02.06.01.06/374/2018 

 

BESLUT 
 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar på skrivelserna. 

 

Ärendet 

Bo Sundin m.fl. (M) ), Daniel Fava (L), Mikael Valier (KD), Mathias Mellgren (C) och 

Hammarby IF Ishockey har lämnat in skrivelser  till idrottsnämnden avseende 

förutsättningarna för en ny ishall på Kärrtorps IP. I skrivelserna ställer de fem frågor som 

besvaras i detta tjänsteutlåtande. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Bwar Mert (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 82 

Skrivelse om X Games i Stockholm – Svar på skrivelse från Daniele 
Fava (L) samt Mikael Valier (KD). 
Dnr 03.01/502/2018 

 

 

BESLUT 
 
Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 
 

Daniele Fava (L) och Mikael Valier (KD) har i en skrivelse till idrottsförvaltningen översänt 

förfrågan om förvaltningens syn på förutsättningarna att anordna vinter-X games i Stockholm. 

 

Idrottsförvaltningen är i grunden generellt positiva till alla evenemang som ökar Stockholms 

stads attraktionskraft och som stimulerar barn och ungdomar att röra på sig. Förvaltningen är 

inte en evenemangsarrangör vilket gör att en propå om arrangörskap alltid måste komma från 

en förening, förbund eller en eventarrangör.  

 

Evenemangsförfrågan bereds därefter enligt stadens evenemangsprogram, via arbetsgrupp till 

styrgrupp enligt beslutad process och kriterier. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Bwar Mert (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

2) Ledamoten Daniele Fava (L) samt ledamoten Mikael Valier (KD) föreslår bifall till 

(L) och (KD) förslag till beslut enligt följande: 

 

förvaltningen utreder möjligheterna att anordna X-games 

därutöver anföra följande: 

 

Vi vill tacka förvaltningen för ett snabbt, informativt och positivt svar. Det är roligt att 

läsa att förvaltningen ser möjligheterna med Vinter X Games och har en så positiv 

inställning. Att anordna Vinter X Games i Stockholm är en möjlighet att uppmuntra 

till rörelse och öka stadens attraktionskraft. Vi föreslår därför att förvaltningen 

påbörjar en utredning av möjligheterna för Stockholm att anordna X Games. 
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Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

Reservation 
ledamoten Daniele Fava (L) samt ledamoten Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet 

till förmån för sitt förslag till beslut. 

 

§ 83 

Fossilbränslefri organisation 2030 - Svar på remiss från 
kommunstyrelsen                                        
Dnr 01.06/442/2018 

 

BESLUT 
 
Förvaltningens tjänsteutlåtande överlämnas till kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 

Ärendet 

 
Kommunstyrelsen har remitterat förslag på programmet ”Fossilbränslefri organisation 2030” 

till stadens alla nämnder och bolag. Idrottsförvaltningen ser positivt på föreliggande program. 

 

Programmet är lättöverskådligt och med övergripande och tydliga målformuleringar. 

Förvaltningen anser att de fyra fokusområdena är bra och inriktningen för föreslagna 

strategier är rimliga.  

 

I ärendet beskriver förvaltningen sitt strategiska miljöarbete som berörs för att bidra till det 

uppsatta målet, fossilbränslefri organisation 2030. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Bwar Mert (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 84 

Bidrag till Djurgårdens IF Ishockeyförening för Urban Sports 
Dnr 04.01-309/2018.  

 

 

 
BESLUT 
 
Djurgårdens IF Ishockeyförening beviljas 500 000 kronor för Urban sports verksamhet enligt 

ansökan. 

 

Ärendet 

 
Djurgårdens IF Ishockeyförening, i fortsättningen föreningen, har ansökt om bidrag för ett 

nytt koncept för att aktivera skolbarn, kallat Urban Sports. Det är ett samarbete med 

Djurgården Fotboll i första hand och i framtiden med andra föreningar inom 

Djurgårdsalliansen. 

 

Föreningen planerar att starta en mobil idrottsverksamhet. Det innebär att ett transportfordon 

lastat med idrottsutrustning körs till olika platser, där det sedan byggs upp en tillfällig 

aktivitetsyta. 

 

Idén har föreningen fått från den Open lab-utmaning som idrottsförvaltningen gjorde 2015. 

En av de idéer som då presenterades var en mobil idrottsplats, en så kallad sports truck. Sedan 

har föreningen utvecklat ett koncept som de nu vill genomföra. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Bwar Mert (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 85 

Övriga frågor och information 

 
Förvaltningschefen Marina Högland svarade på frågor från föregående sammanträde i maj 

från ledamoten Daniele Fava (L) om Kungsholmens gymnasiums konstgräsyta och att den 

lutar. Planen lutar mer än den skall. Oklart varför.  

 

Hon svarar även på frågan från ledamoten Daniele Fava (L) om läget på Storängsbotten från 

föregående sammanträde i maj. Arbetet fortgår med detta och förvaltningschefen Marina 

Högland kommer att återkomma så snart det går med mer information. 

 

Ledamoten Daniel Fava frågade även om mått på framtida hallar för att klara de krav som 

finns för basket. Förvaltningschefen Marina Högland har nyligt träffat Basketförbundets 

anläggningskommitté och frågan finns nu aktuell hos förvaltningen.  

 

Ledamoten Daniel Fava frågade även om Konradsberg/Kristinebergs dubbelhall och 

eventuella bantningar av detta. Förvaltningschefen Marina Högland svarade att det förslag 

som är liggande är det som gäller.   

 

Ledamoten Daniel Fava frågade om Stadshagens IP och dom frågor som uppkommit i 

samband med detta. Förvaltningschefen Marina Högland svarade att ersättningsinvestering 

skall utgå. 

 

Ledamoten Daniel Fava frågade om hur förvaltningen ser på kommande idrottsinvesteringar i 

Ulvsunda området. Förvaltningschefen Marina Högland svarade att man finns med i 

diskussionerna om en industrilokal men inga beslut är fattade. Allt är i ett väldigt tidigt skede 

tillägger hon.  

 

Ersättaren Mathias Mellgren (C) frågar om Kristinebergs IP och det arbete som är planerat där 

och får till svar av förvaltningschefen Marina Högland att arbetet fortskrider som planerat.  

 

Ledamoten Daniele Fava (L) anmäler nedanstående skrivelse till nämnden.  

 

 

A. Skrivelse till Idrottsnämnden 2018-06-19 – Daniel Fava (L) 
 

BESLUT  
Idrottsnämnden beslutar att lämna nedanstående skrivelse till förvaltningen för beredning 

 

Avgifter för båtarna 

 

Saltsjön-Mälarens Båtförbund har tagit kontakt med oss i nämnden för att tala om att de nya 

avgifterna är för höga. Vi yrkade på att ärendet skulle återremitteras för att behandla 

båtklubbarna mer varsamt. Vi var rädda att beslutet togs förhastat utan att förankras hos de 

berörda båtklubbarna och det verkar vara precis det som hänt. Saltsjön-Mälarens Båtförbund 

kritiserar staden för att avskrivningstiderna på investeringarna i bryggor är för korta och vill 

att förvaltningen ska räkna om. 
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Med anledning av ovanstående vill jag be förvaltningen om en redovisning av hur 

förvaltningen har räknat på avskrivningstiderna och på vilka grunder de nya avgifterna 

införts. 

 

Daniele Fava (L) 

 

 

Då inga övriga frågor föreligger avslutar ordföranden Alexander Lindholm sammanträdet kl. 

17:45 och önskar alla en trevlig sommar! 

 

 

Vid Protokollet  Nämndsekreterare Erik Odenlid 

 

 

 

  
 


